
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 22/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.   508  /98 

                                                                                           Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του 6ου θέματος "Σφράγιση ή μη 
κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της 
Ο.Ε Β.Κυριακίδης-Ν.Παπαδόπουλος"  

 
       Σήμερα  18 Ιανουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας  Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 14-1-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 41, 94, 108 και 119 του ΔΚΚ 
(ΠΔ410/95). 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 16  μέλη. 
 
    Παρόντες                                      Aπόντες                      Παρόντες     Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου         ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου  
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης  
5. Κ.  Βαφείδης  E. Σοφιανίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
8. Ε. Λελεκάκης B. Tσίλης  
9. Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης  

10. Κ. Γκαβαϊσές    
    11. Α. Καραντουμάνης   Απόντες Πάρεδροι 
    12. Λ. Τάκης    

13. Χ. Γιαννακάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
14. Γ. Χιονίδης   Γ. Μπαλτζής 
15. Μ. Αδαλόγλου   Α. Καραγιοβάνης 
16. Π. Αγαθαγγελίδης    

   ΣΗΜΕΙΩΣΗ  :  
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
εξέθεσε στο συμβούλιο ότι για το παρόν θέμα ισχύει ότι και στο προηγούμενο. 

          Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 (Η συζήτηση του παρόντος θέματος καταχωρήθηκε στη συζήτηση του 4ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης για  το οποίο εκδόθηκε η υπ’ αριθ. 506/98 απόφαση 
Δημοτικού Συμβουλίου). 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Πρόεδρος :Ποιοι ψηφίζουν την αναβολή του θέματος; 
 Κουρουζίδης :Διαδικαστικά. Είχα πει απ' την αρχή και το αποδεχθήκατε ότι 
κάθε θέμα θα συζητηθεί ξεχωριστά. 
 Πρόεδρος :Αυτό κάνω. 
 Κουρουζίδης :Το κάθε ένα είναι ξεχωριστό  και δεν υπάρχει θέμα αναβολής 
για όλα τα θέματα. 
 Πρόεδρος :Ετσι ετέθει από τον κ. Πουλασουχίδη για όλα τα θέματα. 
 Κουρουζίδης :Η δική μου η πρόταση όμως ήταν διαφορετική.  Αφού είναι  
ξεχωριστό  και το αποδεχτήκατε θέλω να κάνω μία τοποθέτηση. 

Πρόεδρος :Θ΄αποφανθεί το συμβούλιο αν αναβληθεί ή όχι. Αν δεν 
αναβληθεί προφανώς θα κάνετε  τοποθέτηση. 
 Koυρουζίδης :Αποδέχτηκα    αυτό για το 4ο και 5ο θέμα. Δεν δεσμεύτηκα γι' 
αυτό το θέμα. 
 Πρόεδρος :Υφίσταται το θέμα της αναβολής για όλα τα θέματα των 
σφραγίσεων κατ/μάτων. 
 Κουρουζίδης :Από ποιόν  προτείνεται η αναβολή; 
 Πρόεδρος :Δεν προτείνατε αναβολή κ. Πουλασουχίδη, αν το κατάλαβα 
καλά; 
 Πουλασουχίδης :Εγινε μία παρεξήγηση. Εγώ είπα δεν μπορεί ν΄αποφασίσει 
το ΔΣ ανάκληση υπό όρους. Είπα ότι οι λύσεις είναι αναβολή ή ανάκληση. Από κει 
είπαμε ότι ο Πουλασουχίδης προτείνει αναβολή. Ζήτησα τον λόγο μετά για να πω ότι 
το ΔΣ δεν είναι για να νομιμοποιούνται οι παρανομίες. Αναγκαζόμαστε εκ των 
πραγμάτων και από μία πρακτική που ακολουθήσαμε μέχρι τώρα να κάνουμε 
αναβολή. Σε κάποιες περιπτώσεις απ' αυτές διαπιστώνω ότι η αναβολή δεν θα είναι 
για ένα ΔΣ. Θα ήθελα ν' ακουστεί κι από πλευράς Δήμου προς τους ενδιαφερόμενους 
ότι αυτοί θα  πρέπει να τρέξουν και να εξασφαλίσουν όλα τα χαρτιά σε σύντομο 
χρονικό διάστημα και δεύτερον  τι θα γίνει αυτό το διάστημα; Αυτά τα κατ/ματα θα 
λειτουργούν; Χωρίς έγκριση της   πυροσβεστικής; 
 Αυτά ήθελα να ρωτήσω και μπήκαμε κατ΄ ευθείαν στην πρόταση της 
αναβολής. 
 Αγαθαγγελίδης :Διαδικαστικά. Αν μπει στη διαδικασία πρότασης αναβολής 
που δεν ετέθει επισήμως πρέπει να ειπωθεί και κάτι εδώ. Ότι η αναβολή θα έχει έναν 
και μόνο  χαρακτήρα, υπό αυτή την έννοια ψηφίζω κι εγώ τις αναβολές, σ' άλλη 
περίπτωση θα βάλω θέμα για συζήτηση, ότι ας είναι η τελευταία φορά κι ας 
ξεκαθαριστεί προς κάθε πλευρά ότι αυτή  η διαδικασία της χορήγησης αδειών 
λειτουργίας πρέπει ν΄ακολουθείται συστηματικά όπως  προβλέπεται από το νόμο. 
Μία ανοχή που έδειχνε ο Δήμος, το ΔΣ, στην  κατάσταση όπου με προεγκρίσεις 
προχωρούσαν οι οικοδομικές εργασίες , αλλά και η λειτουργία κατ/μάτων, αυτή η 
πρακτική πρέπει να τελειώσει γιατί είναι γνωστό ότι μπορεί να προκαλέσει και 
δικαστικές περιπέτειες για ορισμένα μέλη του ΔΣ, τον Δήμαρχο, τη  ΔΕ και το ΔΣ. Ας 
είναι η τελευταία φορά που ακολουθείται η διαδικασία της ανοχής και των αναβολών 
κι από δω και πέρα να ξεκαθαριστεί προς όλους ότι πρέπει ν' ακολουθείται ο νόμος. 
Γιατί αυτό; γιατί μέχρι σήμερα ακολουθούνταν αυτή η πρακτική και δεν μπορεί ν' 
αρχίσει σήμερα η αλλαγή της στάσης απ' αυτά τα 4 συγκεκριμένα κατ/ματα. 



 Υπό αυτή την έννοια ψηφίζω την πρόταση της αναβολής. 
 Πρόεδρος :Και  ο κ. Χιονίδης στην τοποθέτησή του ζήτησε την αναβολή. 
 Χιονίδης : Δεν μπορώ ν΄αποφασίσω χωρίς να έχει τα έγγραφα. 
 Κουρουζίδης :Όλα τα θέματα δεν είναι ίδια αλλά διαφέρουν κατά πολύ. 
Είναι μικρά μαγαζιά τα άλλα πλην του  6ου θέματος  το  οποίο έχει μεγάλο πρόβλημα  
που είναι το εξής. Είναι ένας χώρος στον οποίο μαζεύεται πολύς κόσμος κι αυτό που 
προβληματίζει εμένα και πιστεύω όλους είναι ότι εάν πάρει φωτιά σε κάποια στιγμή 
δεν  ξέρουμε τι θύματα θα θρηνήσουμε. Γι' αυτό θα έλεγα να μην δοθεί αναβολή διότι 
λειτούργησε και δεν έχουν σκοπό να σταματήσουν, να περιμένουν να βγάλουν τα 
χαρτιά και να έρθουν να βγάλουν την άδεια που απαιτείται. Δεν μπορούμε να 
νομιμοποιούμαι παράνομες πράξεις ούτε να παίρνουμε την ευθύνη ως ΔΣ για ότι θα 
συμβεί στο μέλλον σ' οποτεδήποτε τέτοιο μεγάλο κατ/μα. Η ευθύνη μας είναι μεγάλη, 
όλη η κοινωνία της πόλης συζητάει αυτό το θέμα και πρέπει να είμαστε ξεκάθαροι. 
Κάποτε πρέπει να γίνει η αρχή και πρέπει να γίνει σήμερα. Όχι αναβολή. Να δοθεί 
μία οριστική λύση που είναι η μη λειτουργία του κατ/ματος. 
 Πρόεδρος : Να σας πω  ότι ο πλήρης φάκελος  και της πυροσβεστικής έχει 
διαβιβαστεί από το Δήμο μας  με  ημερομηνία 11-1-99 στο α/θμιο συμβούλιο 
επιθεώρησης δηλ. αυτό που  αντικαθιστά το υγειονομικό επειδή είναι πάνω από 300 
καρέκλες κλπ. Για να είναι πλήρης ο φάκελος υπάρχουν όλα τα δικαιολογητικά. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία της αναβολής και η άλλη του κ. 
Κουρουζίδη για να μπει το σώμα επί της ουσίας. 

 Ποιοι ψηφίζουν τη συζήτηση του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος κ. Ι. Κουρουζίδης. 

 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν την αναβολή του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 

Κ. Ασλάνογλου, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, Θ. 
Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Γκαβαϊσές, Α. Καραντουμάνης, Λ. 
Τάκης, Χ. Γιαννακάκης, Γ. Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Δήμαρχος :Πρέπει να τονίσω ότι το γραφείο ιδρύσεως και λειτουργίας 
κατ/μάτων υγειον. ενδιαφέροντος λειτουργεί  όπως και όλη η υπηρεσία άψογα. Μόλις 
διαπιστώνονται τέτοιες περιπτώσεις έρχονται αμέσως στο ΔΣ. Σ'όλο αυτό το στάδιο 
δεν υπήρξε καμία ανοχή από πλευράς της υπηρεσίας όπως και στα υπόλοιπα 
κατ/ματα. Εκκρεμεί κι ένα τελευταίο θέμα που θα έρθει  στο επόμενο ΔΣ αφορά ένα 
άλλο κατ/μα Κούρτη για το οποίο διαβάσαμε στις εφημερίδες όπου πιάστηκε ο 
ιδιοκτήτης του γιατί είχε αλλαδαπές… 

Πρόεδρος :  Μας είπαν για ένα στην οδό Πιερίων. 
Δήμαρχος :Όχι αυτό είναι στον Σιδ. Σταθμό αλλά να δούμε κι' αυτό της 

οδού Πιερίων διότι αυτού του είδους τα κατ/ματα με βάσει την κανονιστική διάταξη 
που ψηφίστηκε από το ΔΣ  απαγορεύεται η λειτουργία αυτών των  κατ/μάτων. Θα 
έρθει με το ερώτημα ανάκλησης της αδείας του διότι εδώ έχουμε κι επίσημη σύλληψη 
και παραπομπή από την αστυνομία και τον εισαγγελέα για τα αδικήματα αυτά κλπ. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 

2.- Τις προτάσεις του προέδρου και του συμβούλου κ. Γ.Χιονίδη.  
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 

 
 

 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 6ου θέματος 
«Σφράγιση ή μη κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της «Ο.Ε Β. Κυριακίδης – Ν. 
Παπαδόπουλος» μέχρι την επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
προκειμένου να προσκομιστούν τα υπόλοιπα δικαιολογητικά που η έκδοσή τους 
εκκρεμεί στις αρμόδιες υπηρεσίες. 
 Σε αντίθετη περίπτωση το θέμα να επανέλθει στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Υπέρ ψήφισαν οι σύμβουλοι: Κ. Ασλάνογλου, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. 
Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Γκαβαϊσές, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Χ. Γιαννακάκης, Γ. Χιονίδης, Μ. 
Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 
Κατά ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    508 / 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η 
συνεδρίαση συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ 
                                                                                                                       Ι. Κουρουζίδης Χ. Γιαννακάκης 
 Μ. Ποτουρίδης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Κόλβατζης Μ. Αδαλόγλου 

 Κ.  Βαφείδης  Π. Αγαθαγγελίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης 

 Θ. Τέτος 
 Ε. Λελεκάκης 
 Κ. Πουλασουχίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές 

          Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Α. Καραντουμάνης 

   
   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ   
   
   
   
   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-2-1999 
      Ο  Δήμαρχος  

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


